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PROTOKÓŁ Nr V/11                                                                                          

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 03 marca 2011r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1410. 

I. Obecność.                                                                                                  

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 16 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

2. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście. Lista 

obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu.   

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)              
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 

uzupełnienie lub zmianę, 

c) przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia                   
27 stycznia 2011r. 

2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3.Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów 

za 2010r.                                                                                                                 

a) stanowisko Zarządu Powiatu,                                                                                     

b) stanowiska Komisji.                                                                                 

4.Informacja z realizacji zadania z zakresu orzekania o 

niepełnosprawności    i stopniu niepełnosprawności w 2010r.                                

a) stanowisko Zarządu Powiatu,                                                                                      

b) stanowiska Komisji.                                                                                  

5.Informacja nt. funkcjonowania Wielofunkcyjnej Placówki 

Opiekuńczo-Wychowawczej w Goleniowie z filią w Nowogardzie.                                          

a) stanowisko Zarządu Powiatu,                                                                                          

b) stanowiska Komisji.                                                                                           

6.Bieżąca analiza funkcjonowania publicznej służby zdrowia                       

w Powiecie Goleniowskim.                                                                                                   

a) stanowisko Zarządu Powiatu,                                                                                

b) stanowiska Komisji.                                                                                    

7.Przyjęcie sprawozdania z realizacji wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w 2010r.                                                                               

8.Podjęcie uchwał w sprawach: 



2 
 

a) zmieniającą uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania                          

i obciążania nieruchomości powiatu goleniowskiego oraz ich 
wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 

3 lata lub na czas nieoznaczony,  
b) ustalenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Goleniowskiego, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie założeń, zasad i trybu opracowania 
Wieloletnich Programów Inwestycyjnych Powiatu Goleniowskiego, 

d) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego 
na 2011r., 

e) zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 
finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2011-2019, 

f) rozpatrzenia skargi, 

g) rozpatrzenia skargi. 
9.Blok informacyjny:                                                                                  

- sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                                    

-  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                 

10.Wolne wnioski.                                                                               

11.Odpowiedzi na interpelacje.                                                                          

12.Zamknięcie obrad. 

III. Przebieg posiedzenia.  

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia 

V sesji Rady Powiatu, powitał radnych, zaproszonych gości                                

i przedstawicieli mediów. Następnie w oparciu o listę obecności 

stwierdził, iż na sali obrad obecnych jest 16 radnych, co stanowi quorum 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia                  

i zapytał, czy są wnioski o jego uzupełnienie lub zmianę. 

 

Starosta Tomasz Stanisławski zaproponował uzupełnienie porządku 

obrad i w pkt 8b podjęcie uchwały w sprawie ustalenia godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego. 
 

Rada Powiatu powyższą zmianę w porządku obrad przyjęła jednogłośnie – 
w obecności 16 radnych. 

 
Godz. 1305 – przybyła radna Anna Fedorczuk-Smolira, stan Rady - 17 
radnych.  

 
Następnie Starosta zaproponował w pkt 8c podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie założeń, zasad i trybu opracowania Wieloletnich 
Programów Inwestycyjnych Powiatu Goleniowskiego, w związku z tym 
dotychczasowy pkt 8b i c otrzymuje stanie się pkt 8 d i e.  
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Rada Powiatu powyższą zmianę w porządku obrad przyjęła jednogłośnie - 

w obecności 17 radnych. 
 
W dalszej części posiedzenia radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej zaproponował wprowadzenie w pkt 8 e i f dwóch projektów 

uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg.  

Rada Powiatu powyższą zmianę w porządku obrad przyjęła jednogłośnie - 
w obecności 17 radnych. 

 

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż 

protokół z IV sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 27 stycznia 2011r. 

był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed 

dzisiejszą sesją, a następnie zapytał czy są uwagi do powyższego 

protokołu.   

 

Radni uwag nie zgłosili. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 17 głosami za. 

 

Ad.2. 1. Radna Jolanta Jarlaczyńska ponowiła zapytanie zadane na 

poprzedniej sesji przez radnego M. Zalewskiego w kwestii prawidłowego 

wykonywania obowiązków służbowych przez powiatowego koordynatora 

imprez sportowych. Radna poinformowała, iż docierają do niej skargi na 

formę organizacji imprez sportowych. 

2. Radny Cz. Siwek wniósł zapytanie, czy stosownie do art. 4 ustawy                          

o ograniczeniu prowadzenia działalności gospodarczej przez osoby 

pełniące funkcje publiczne na przykładzie Starostwa nie zachodzi do 

kolizji z prawem.  

3. Radny Cz. Siwek wyraził swoje zaniepokojenie w kwestii sprzedaży 

długów SPSP w Goleniowie i tym, iż radni nic na ten temat nie wiedzą. 

Radny chciałby wiedzieć,  czy te działania nie będą  sposobem na cichą 

prywatyzację szpitala. Czy poziom zadłużenia szpitala jest kontrolowany 

przez Zarząd Powiatu?  

Dodatkowo Radny Cz. Siwek odniósł się do udzielonej odpowiedzi na 

interpelację w sprawie zaplanowanych podwyżek wynagrodzeń 

pracowników Starostwa na rok 2011. Zdaniem radnego powinno się 

mówić otwarcie o tym, że nie ma zaplanowanych pieniędzy na podwyżki 

dla pracowników Starostwa, ponieważ niejasne sytuacje w tej kwestii 

mogą budzić wśród pracowników nieporozumienia.     

Godz. 1310 – przybył radny P. Kijko, stan Rady - 18 radnych. 
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4. Radna D. Faryniarz wyraziła swoje niezadowolenie z udzielonej 

odpowiedzi na interpelację w sprawie promowania Powiatu 

Goleniowskiego poprzez ufundowanie z logo powiatu dresów sportowych 

dla zawodników Koła Strzeleckiego „Tarcza”. Radna oczekiwała 

odpowiedzi od Przewodniczącego Rady, a nie z Wydziału Rozwoju, 

Inwestycji i Promocji. Ponadto niezrozumiałym sformułowaniem jest zapis 

w odpowiedzi iż, „w chwili obecnej nie jest możliwe zrealizowanie 

wniosku”. Zatem radna zapytuje kiedy będzie możliwe zrealizowanie jej 

wniosku ponieważ chciałaby udzielić rzetelnej odpowiedzi zasłużonym 

sportowcom Powiatu Goleniowskiego, którzy są wyborcami z tego terenu           

i na wsparcie radnych powinni liczyć. Dodatkowo radna również odniosła 

się do zapisu w programie działań marketingowo-promocyjnych Powiatu 

Goleniowskiego kultura, oświata i sport, który zamieszczony jest na 

stronie internetowej powiatu, jest tam mowa o wspieraniu i promowaniu 

wybitnych przedstawicieli sportu. Zdaniem radnej logo herbu Powiatu 

Goleniowskiego na dresach sportowców świadczyłaby o obecności 

wizualnej, o której jest mowa w powyższym programie.    

5. Radna D. Faryniarz wniosła o założenie wszystkim radnym 

indywidualnych kont e-mail i nie przesyłanie jej żadnych materiałów                     

w formie papierowej, a jedynie w formie elektronicznej. Ponadto radna 

wniosła o przekazywanie radnym wykazu wszystkich załączników do 

materiałów, które są przedmiotem obrad sesji. 

6. Radny K. Lembas wniósł o wyjaśnienie radnym treści pisma wojewody 

zachodniopomorskiego w sprawie ustawy o ograniczeniu działalności 

gospodarczej przez osoby pełniące funkcje publiczne. Radny chciałby 

informacji jak należy czytać to pismo w kwestii obostrzeń, które dot. 

radnych i innych osób wymienionych w tym piśmie.   

7. Radny K. Lembas wniósł o bieżące informowanie radnych o sposobie                   

i ostatecznym zrealizowaniu interpelacji, ponieważ radni otrzymują                          

w odpowiedziach zapisy typu „będziemy”, „zbadamy”, „postaramy się”                 

i kiedy radny chce udzielić odpowiedzi innym podmiotom w kwestii 

realizacji interpelacji tak naprawdę nie wie co i kiedy w danej sprawie 

zostanie zrobione. 

8. Radny K. Lembas zwrócił się do Starosty o przedstawienie informacji 

na temat podjętych działań zmierzających do uruchomienia                     

w Nowogardzie punktu w zakresie obsługi nocnej i świątecznej opieki 

medycznej. Dodatkowo radny poinformował, iż w woj. 

zachodniopomorskim otwarto już trzy punkty zamiejscowe dlatego radny 

w imieniu mieszkańców Nowogardu i części mieszkańców Maszewa wnosi 
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o podjęcie działań zmierzających do otwarcia takiego punktu                             

w Nowogardzie.  

Ad.3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów 

za 2010r. stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Ad.3.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, że Zarząd Powiatu 

powyższe sprawozdanie omawiał 10 lutego 2011r. Sprawozdanie oraz 

pracę Rzecznika Zarząd zaopiniował pozytywnie. 

Ad.3.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższe sprawozdanie.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował               

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

sprawozdanie to zostało przez obie Komisje przyjęte do wiadomości.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania                  

z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2010r. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad.4. Informacja z realizacji zadania z zakresu orzekania                                   

o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności w 2010r. stanowi 

zał. nr 4 do protokołu.  

Ad.4.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż niniejsza informacja 

była przedmiotem obrad Zarządu Powiatu w dniu 16 lutego 2011r.                                                                                                                     

i została oceniona pozytywnie.  

Ad.4.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższą informację.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował               

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższa informacja przez obie Komisje została przyjęta do wiadomości.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem informacji                         

z realizacji zadania z zakresu orzekania o niepełnosprawności w 2010r.,                    

Rada głosowała jednogłośnie w obecności 18 radnych.  

Ad.5. Informacja nt. funkcjonowania Wielofunkcyjnej Placówki 

Opiekuńczo-Wychowawczej w Goleniowie z filią w Nowogardzie stanowi 

zał. nr 5 do protokołu.  
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Ad.5.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż niniejsza Informacja 

była przedmiotem obrad Zarządu Powiatu i została oceniona pozytywnie.  

Ad.5.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższą informację.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował               

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższa informacja przez obie Komisje została przyjęta do wiadomości.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji                         

nt. funkcjonowania Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 

w Goleniowie z filią w Nowogardzie. Rada głosowała jednogłośnie                    

w obecności 18 radnych.  

Ad.6. Materiał dot. Bieżącej analizy funkcjonowania publicznej służby 

zdrowia w Powiecie Goleniowskim stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

Ad.6.a. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższą informację.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował               

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższa informacja przez obie Komisje została przyjęta do wiadomości.  

Radna A. Fedorczuk-Smolira stwierdziła, iż powyższy materiał został 

bardzo dobrze przygotowany. Materiał ten pozwoli mieszkańcom powiatu 

zapoznać się z informacja jakie świadczenia zdrowotne przysługują              

w ramach podstawowej opieki medycznej oraz specjalistycznej opieki 

medycznej w ramach porad specjalistycznych na podstawie skierowania 

lekarza ubezpieczenia zdrowotnego.       

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem informacji                         

dot. Bieżącej analizy funkcjonowania publicznej służby zdrowia                        

w Powiecie Goleniowskim, Rada głosowała jednogłośnie w obecności 18 

radnych.  

Ad.7. Starosta T. Stanisławski przedstawił Sprawozdanie z realizacji 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w 2010r. stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania              

z realizacji wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2010r. Rada głosowała 

jednogłośnie w obecności 18 radnych.  
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Ad.8.a. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały zmieniający 
uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania 
nieruchomości powiatu goleniowskiego oraz ich wydzierżawiania lub 
wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 
nieoznaczony. Projekt tej uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

 
Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                     

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował               

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania                            

i obciążania nieruchomości powiatu goleniowskiego oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 

lata lub na czas nieoznaczony, Rada głosowała jednogłośnie w obecności 

18 radnych.   

UCHWAŁA NR V/26/11 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Ad.8.b. W kolejnym punkcie Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt 

uchwały w sprawie ustalenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

 
Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                     

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował               

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały                       

w sprawie ustalenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Goleniowskiego, Rada głosowała jednogłośnie w obecności 18 

radnych.   

UCHWAŁA NR V/27/11 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad.8.c. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały zmieniający 
uchwałę w sprawie założeń, zasad i trybu opracowania Wieloletnich 
Programów Inwestycyjnych Powiatu Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 

12 do protokołu.  
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Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                     

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował               

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie założeń, zasad i trybu opracowania 

Wieloletnich Programów Inwestycyjnych Powiatu Goleniowskiego, Rada 

głosował jednogłośnie w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR V/28/11 stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

Ad.8.d. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie  
zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 
2011r., który stanowi zał. nr 14 do protokołu.  
 
Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                     

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował               

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały                        

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok                        

i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2011r., Rada głosował jednogłośnie w obecności 18 

radnych.  

UCHWAŁA NR V/29/11 stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Ad.8.e. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Goleniowskiego na lata 2011-2019, który stanowi zał. nr 16 do 
protokołu.  

 
Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                     

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował               

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały    

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2011-2019, Rada głosowała 

jednogłośnie w obecności 18 radnych.     

UCHWAŁA NR V/30/11 stanowi zał. nr 17 do protokołu.        

Ad.8.f. Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Dariusza 

Moralewicza, który stanowi zał. nr 18 do protokołu.       

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały                     

w sprawie rozpatrzenia skargi, Rada głosowała 17 głosami za, przy 1 

głosie wstrzymującym się w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR V/31/11 stanowi zał. nr 19 do protokołu.           

Ad.8.g. Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa 

Geodezyjnego „Geodnow” Sp. z o.o. w Nowogardzie, w której zarzuty 

zostały uznane za bezzasadne. W uzasadnieniu do uchwały Komisja 

wskazuje na podstawie jakiego przepisu pewne wątki skarg zostały 

uznane za bezzasadne biorąc pod uwagę fakt, iż skargi rozpatrywane są 

jedynie pod względem przestrzegania procedury postępowania. Projekt tej 

uchwały stanowi zał. nr 20 do protokołu. Radny Lembas poinformował, 

iż na posiedzeniu Komisji powstał również projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skarg, z których pewne zarzuty Komisja uznała za zasadne. 

Uchwała podjęta w tej sprawie będzie przedmiotem obrad sesji                            

w miesiącu kwietniu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały                     

w sprawie rozpatrzenia skargi, Rada głosowała jednogłośnie w obecności 

18 radnych.  

UCHWAŁA NR V/32/11 stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

Ad.9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu                   

w Goleniowie w okresie od 20stycznia 2011r. do 23 lutego 2011r. stanowi 

zał. nr 22 do protokołu. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu                  

W. Kaleczyc poprosił o zadawanie pytań do powyższej informacji.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań do niniejszej informacji.  

Przewodniczący Rady przypomniał Radnym o obowiązku złożenia                         

w dwóch egzemplarzach oświadczeń majątkowych za 2010r. wraz                       

z kserokopią PIT-u złożonego w urzędzie skarbowym.  
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Następnie Przewodniczący Rady odczytał pismo Stowarzyszenia „Zalesie” 

Klubu Gazety Polskiej w Goleniowie w sprawie wsparcia inicjatywy 

ufundowania tablicy upamiętniającej poległych w katastrofie pod 

Smoleńskiem. Przewodniczący dodał, iż w biurze rady jest pismo oraz 

numer konta i osoby zainteresowane będą mogły pobrać dane dot. wpłaty 

na powyższy cel. Pismo to stanowi zał. nr 23 do protokołu. 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący zaproponował terminy 

przyszłych sesji Rady Powiatu wskazując 7 kwietnia - sesja robocza, 12 

maja sesja wyjazdowa – wizyta w jednostkach organizacyjnych powiatu, 

26 maja – sesja robocza i 30 czerwca sesja absolutoryjna.  

Wicestarosta T. Kulinicz stwierdził, iż należałoby się zastanowić nad 

terminem sesji wyjazdowej ponieważ 12 maja będą odbywać się jeszcze                 

w niektórych szkołach matury i dlatego ten termin do końca nie jest 

odpowiedni.           

Radny K. Lembas przypomniał, iż Komisja Rewizyjna ma zaplanowane 

zgodnie z Planem Pracy Komisji kontrole, które będzie musiała 

przeprowadzić w innych terminach po tym jak terminy sesji zostały juz 

wyznaczone do końca czerwca 2011r. 

Ad.10. Wicestarosta T. Kulinicz w imieniu Przewodniczącego Rady                     

i Zarządu Powiatu zaprosił wszystkich radnych na 10 jubileuszowy 

turniej siatkówki pracowników samorządowych Powiatu Goleniowskiego, 

który co roku jest organizowany dla pracowników gmin, starostwa oraz 

radnych. Turniej ten będzie zorganizowany w Zespole Szkół                               

w Przybiernowie w dniu 2 kwietnia 2011r.     

Radny M. Bartoszewski zwrócił uwagę na potrzebę naprawy bariery 

ochronnej na wiadukcie przez drogę nr 3 w kierunku do Lubczyny.  

Radny M. Bartoszewski zwrócił uwagę na zbyt małą ilość miejsc 

parkingowych przy KRS „Fala” w Goleniowie.   

Radny K. Lembas wniósł o przedstawienie sprawozdania                                

z działalności Audytora w Starostwie Powiatowym w Goleniowie za 2010r.   

Radna D. Faryniarz zwróciła się z pytaniem do Przewodniczącego Rady 

dlaczego nie został zaproszony na sesję dyr. szkoły muzycznej Pan Holz? 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc odpowiedział, iż z tego co mu wiadomo 

to Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani                           

J. Jarlaczyńska zaprosi Pana dyr. Holza na następne posiedzenie 

Komisji.   
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Ad.11. Wicestarosta T. Kulinicz zwrócił się do radnej D. Faryniarz                              

w kwestii wyjaśnienia złożonej przez radną interpelacji dot. założenia 

wszystkim radnym skrzynek e-mail na serwerze Starostwa. Wicestarosta 

zwrócił się z prośbą do wszystkich radnych, aby w biurze rady zgłosić 

swoją akceptację co do założenia takiej skrzynki. Wykaz tych skrzynek 

zostanie umieszczony na stronie internetowej powiatu i również z ich 

adresów będą mogli skorzystać również wyborcy, którzy bezpośrednio 

radnym mogliby zadawać pytania.       

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc zwrócił się z pytaniem do radnej                  

D. Faryniarz, czy rzeczywiście chce otrzymywać materiały na sesje tylko              

w wersji elektronicznej? 

Radna odpowiedziała w swoim imieniu, że ma na tyle wysoką dietę jako 

radna, że może sobie materiały na posiedzenie komisji i sesji wydrukować 

we własnym zakresie.    

W tej sytuacji Przewodniczący zwrócił się do radnych o zdecydowanie kto 

nie chce otrzymywać materiałów w wersji papierowej i zgadza się na 

założenie skrzynki e-mail proszony jest ten fakt zgłosić w biurze rady                 

i wtedy wszelkie materiały będzie otrzymywać w wersji elektronicznej.  

 

Starosta T. Stanisławski powiedział, iż w związku ze złożoną interpelacją 

przekazał radnemu Cz. Siwkowi tekst ustawy o ograniczeniu prowadzenia 

działalności gospodarczej przez osoby pełniące funkcje publiczne,                    

w której zawarte są wyłączenia osób o których mowa w piśmie wojewody 

znak NK.4.4100-24/2011 (AB). Pismo to stanowi zał. nr 24 do protokołu.    

 

Ad.12. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Powiatu W. Kaleczyc o godz. 1410 dokonał zamknięcia obrad V sesji Rady 

Powiatu w Goleniowie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu   

 Witold Kaleczyc  

 

 

Protokołowała:                                                                                                                          

Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 16 marca 2011r.  
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